
日期  ：  二零二五年七月十日 (星期四 )  
Date ： 10 July 2025 (Thursday) 
 
時間  ：下午二時三十分  
Time ：  2:30 p.m. 
 
地點  ：  沙田民政事務處 4 4 1 會議室  
Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 
 

沙田區議會 Sha Tin District Council 
房屋及發展規劃委員會 Housing and Development Planning Committee 

 
會議通告 Notice of Meeting 

 
1 .   政府部門就上次會議所議事項的回覆  

Responses of Government Departments to Matters Arising from the Previous Meeting 
  

2 .   莫熹雯小姐提問：有關公共屋邨維修服務的監察與質量保障  
Question Raised by Miss MOK Hei-man on the Monitoring and Quality Assurance of Repair Services for Public Housing Estates 

  
3 .   陳壇丹先生提問：有關沙田區公共屋邨去水渠檢查事宜  

Question Raised by Mr CHAN Tan-tan on the Inspection of Drains in Public Housing Estates in Sha Tin District 
  

4 .   羅伊琳女士提問：有關馬鞍山更換食水管及鹹水管事宜  
Question Raised by Ms LAW Yi-lam on the Replacement of Fresh and Salt Water Mains in Ma On Shan 

  



5 .   夏劍琨先生提問：有關收集沙田區公共屋邨居民意見事宜  
Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Collection of Views from Residents of Public Housing Estates in Sha Tin District 

  
6 .   沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin District 

 


